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Radny Miasta Sanoka

za pośrednictwem
Andrzeja Romaniaka
Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka

Interpelacja radnego

W styczntu bieżącego roku Rada Miasta Sanoka podjęła uchwałę w sprawie

ustalenia stawek odpłatności mieszkańców Sanoka przeznaczonych na pokrycie

kosztów gospodarki odpadami komunalnymi.

W kwietniu tego roku roku do mieszkańców Sanoka dotarły pisma Burmistrza

Miasta Sanoka zawierające informację o znaeznym wzroŚcie cen opłat

pobieranych od mieszkańców.

Obowiązująca ustawa nal<łada na mieszkańcow gminy obowiązek wnoszenia

opłat, a ńadzę gminy zobowiązuje do wykorzystywania tych środków tylko

iwyłącznie na pokrycie gospodarki odpadami.

Proszę aby Burmistrz Miasta Sanoka wyjaśnił działanie w zakresie rozltczęń

gospodarki odpadami w ostatnich Iatach, między innymi poprzez udzielenie

szczegołowej odpowiedzi na ponizsze pytanla:.

l. Jak rozliczono opłaty i koszty w minionych latach, poprzez wskazanie

danych w formie ponizszej tabeli:
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2. Jak rozliczono nadpłaty opłat nad kosztami z lat poprzednich?

3. Na jakie konkretne cele przeznaczono nadwyżki opłat nad kosztami z lat

poprzednich?

4. Czy przy ustalaniu wysokości opłat na 2019 roku uwzględniono nadpłaty

mieszkańców z lat poprzednich? Jeżeli nie to dlaczego?

Sanok, 27.05.2019 r.


